

Elevate Your Experience at RBHK Day 2!  
 展覽第二天 精彩再續



The first day of Restaurant, Bar, and Café Hong Kong was a tremendous success, filled with energy and excitement. Get ready for an even more thrilling second day, featuring an impressive lineup of events. Experience the Hong Kong Coffee in Good Spirits Championship 2024-2025, explore world-class coffee and cocktail demonstrations, and don't miss the awards ceremonies that highlights industry excellence. This vibrant exhibition has so much more to offer to elevate your business. Prepare to immerse yourself in the heart of our community!

首日展會取得巨大成功，現場充滿活力與熱情。第二天将更加豐富，活動陣容令人期待。親臨香港咖啡調酒大賽 2024-2025，探索世界級咖啡師與雞尾酒師示範，和各個頒獎典禮去展現行業卓越。精彩節目連連不斷，我們期待你的參與！




What's buzzing today?  
 精彩活動不容錯過

Venue 場地	Time 時間	Events & Programme 活動及內容
	11:30 - 13:00	 <b>TSA 2024 Awards Ceremony</b> 香港品味潮人清酒大賞2024頒獎典禮 Since 2017
Main Stage, Hall 5F	13:30 - 14:45	 <b>Hong Kong Best Bars Awards Presentation Ceremony</b> 最佳酒吧大獎頒獎典禮
	15:00 - 16:00	 <b>Hong Kong Best Bars Awards Presentation Ceremony</b> 最佳酒吧大獎頒獎典禮
	16:30 - 17:30	<b>CIM F&amp;B Marketing Forum</b> 英國市務學會香港分會 餐飲業市務論壇
Coffee Competition Area, Hall 5E	10:00* - 18:30 <small>*Exhibition opens at 11:00 *展會於上午11時開始</small>	 <b>Hong Kong Coffee in Good Spirits Championship 2024-2025</b> 香港咖啡調酒大賽 2024-2025

	11:30 - 14:00	 <b>Natural &amp; Organic Academy</b> 天然有機學堂
The Hub, Hall 5E	14:30 - 15:30	 <b>The 10 years evolution of latte art</b> 拉花比賽下10年，拉花圖案的演變 Liang Fan, Champion, World Latte Art Championship 2023
	16:00 - 17:00	 <b>World-class Cocktail Demonstrations</b> 明星調酒師演示 Leo Ko, Director of Beverage, Cordis, Hong Kong Champion, IBA World Cocktail Competition 2023
	17:30 - 18:30	 <b>Latte art teaching: Rosetta technology and dry milk foam technology</b> 拉花教學: 攪動與乾奶泡靈藏 Liang Fan, Champion, World Latte Art Championship 2023
	11:30 - 12:30	 <b>Discover Chinese wine (Terroir of Xinjiang, Ningxia, Shandong, Gansu, Yunnan)</b> 發掘中國葡萄酒 (新疆寧夏、山東、甘肅、雲南風土) Calvin Choi, Chairman, Hong Kong Wine Judges Association
	13:00 - 14:00	 <b>Fenjiu: The Immortal Chinese Spirits of a Millenium of History</b> 汾酒：千年歷史的中國酒魂，品味清香的不朽傳承 Davy Leung, DipWSET, CWE, IWA, WSET Certified Wine & Spirit Educator
Tasting Theatre, Hall 5G	14:30 - 15:30	 <b>Taste the Grape: Aglianico</b> 品味葡萄：艾格尼科 Aglianico Justin Chen, IWS, IWA
	16:00 - 17:00	 <b>Pairing Sensations @ RBHK: Japanese Single Malt Whisky x Canapes</b> 異酒嘗味饌選@ RBHK: 日本單一麥芽威士忌 x 開胃菜 John Ng, Director of Wine and Spirits, Tasting Kitchen Magazine The Asia's 50 Best Bars Academy Chair - Mainland China, Hong Kong, Taiwan and Taiwan
	17:30 - 18:30	 <b>Explore the Diverse World of Beer</b> 探索啤酒的多元世界 Belle Leung, WSET Certified Beer Educator, BJCP National Judge, Cicerone Beer Server

現場趣味活動  
 Fun-filled Onsite Activities

清酒時刻 Sake Hour @ Hall 5G



Experience the innovative self-service sake machine, featuring 27 selected sakes from various regions in Japan. This is your chance to explore and find your perfect flavour. Let's fall in love with Japanese sake together!

立即探索自助清酒體驗，透過最新的清酒機品嚐27款來自日本不同地區的精選清酒。這是發掘屬於您味道的絕佳機會，馬上與我們一起展開日本清酒浪漫之旅！

啤酒攤位 Beer Bar @ Hall 5E



Sample a diverse selection of beers from around the world while enjoying interactive moments with fellow attendees. Don't miss the chance to connect with other beer enthusiasts.

品嚐來自世界各地的啤酒款式，並與其他參與者展開深入交流。把握這個與啤酒愛好者互動的機會。

攝影攤位 Photo Booth @ 5G-H16



Capture your memorable #RBHK moments with us! Follow our social media channels, share your photo on social media and tag us to get an event themed tote bag!

香港餐飲展送上特備驚喜，讓你留住#RBHK精彩一刻！歡迎追蹤展會社交平台賬戶取得最新資訊，在社交平台分享相片並@展會社交平台賬戶，即可獲得精美主題環保袋！

禮品換領 Gift Redemption @ 5G-B31



Follow our Social Media channels and like our specified post to get one chance to play the claw machine!

追蹤展會社交平台賬戶取得最新資訊並讚好置頂帖文，即可獲得一次幸運夾公仔機會！獎品包括環保袋、文件夾、旅行轉插器、流動手機充電器及由參展商贊助的精美禮品。

Come and register on-site! Don't miss your chance to join us for the exciting exhibits and events that RBHK offers!

歡迎現場登記！萬勿錯過香港餐飲展參展商琳瑯滿目的展品方案和精彩活動！

See you later at RBHK!  
 一降香港餐飲展見！

More exciting news!  
 更多精彩消息！



We are thrilled to announce that the Retail Asia Conference & Expo (RACE) will co-locate with the Restaurant, Bar & Café Hong Kong (RBHK) from 2-4 September 2025 at the Hong Kong Convention and Exhibition Centre! This collaboration unites two of Hong Kong's key economic drivers—the food and beverage (F&B) and retail industries—to create greater synergy and exciting opportunities for growth and innovation.

亞洲零售論壇暨博覽會 (RACE) 將於2025年9月2日至4日與香港餐飲展 (RBHK) 在香港會議展覽中心共同舉辦！此次合作將聯合香港兩大經濟動力——餐飲業和零售業，為業界創造更大的協同效應、推動增長和創造更多機會。